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Skånsta Vägförening 
Protokoll fört vid årsmöte med Skånsta Vägförening onsdagen den 23 mars 2011 kl 
19.00 i samfällighetslokalen, Grandalsvägen 1. 

 

§1. Mötets öppnande 

SVF‐ordförande Sven‐Börje Lundh förklarade mötet öppnat och hälsade de närvarande 
medlemmarna välkomna.  

§2. Fastställande av mötets stadgeenliga behörighet 

Stämman godkände att mötet var stadgeenligt utlyst 

§3. Fastställande av dagordning 

Dagordningens förslag, som skickats ut med kallelsen till mötet, godkändes. Inga 
övriga frågor anmäldes då. 

§4. Noterande av fullmakter samt fastställande av rösträtt 

Ingen fullmakt förelåg. Röstlängden fanns tillgänglig på mötet. 

§5. Val av mötesfunktionärer 

Till mötets ordförande valdes Sven‐Börje Lundh. 

Till sekreterare valdes Marie Wallin. 

Till justerare, tillika rösträknare, valdes Hans‐Erik Mannerfeldt och Robert Maurer. 

§6. Styrelsens verksamhet och ekonomiska berättelse 

Verksamhetsberättelsen för tertialet 1/9‐31/12 2010 hade skickats med kallelsen till 
årsmötet. Ordföranden underströk ett antal punkter i berättelsen: snön hade kommit 
tidigt denna vinter och förhindrat arbete med marken och slyn kring gångvägen 
mellan Stekelvägen och Grandalsvägen, fast belysningen hann sättas upp och består av 
fem nya kompletta lampstolpar med armaturer. Gallringen av skog i anslutning till väg 
276 kom snabbt igång när kommunen blev varse faran med fallande träd på vägen. 
Arbetet är slutfört så när som på några trädgrenar över Skånstavägen som återstår att 
åtgärdas. Styrelsen har haft mycket arbete först med att ta fram avtal med Svensk 
Infrastruktur sedan att bevaka att det hölls. VDn i firman är mycket samarbetsvillig 
men underleverantörerna, även om de blivit informerade, bevakar ej alltid de 
stipulerade villkoren, varför styrelsen i flera omgångar fått VDn att intervenera. 
Mycket återstår dock. 

Kassören redovisade resultatberäkningen för tertialet som även den hade skickats med 
kallelsen. Inga frågor förekom om dessa punkter på mötet. 

§7. Revisorernas berättelse 

Revisorerna presenterade sin berättelse och tillstyrkte styrelsens ansvarsfrihet för det 
gångna tertialets verksamhet. 
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§8. Ansvarsfrihet för den avgående styrelsen 

Mötet beviljade den avgående styrelsen ansvarsfrihet. Här presenterade Sven‐Börje 
Lundh (ordförande) styrelsens närvarande ledamöter, det vill säga viceordföranden 
Lars‐Åke Thörnquist, kassören Marie Wallin och ledamoten Lars‐Erik Hägerstedt. De 
övriga ledamöterna i styrelsen, sekreteraren Hans Löfgren, suppleanterna Jesper 
Karlsson och Maria Rosén, hade tyvärr varit tvungna att anmäla förhinder.  

§9. Motioner 

Två motioner hade inkommit skriftligt till styrelsen inför årsmötet 

 

1) Från Boel Attehall, boende på Bromsvägen, inkom den 6 mars 2011 en 
motion om att vägförening skulle uppmana alla hundägare att plocka upp 
avföringen efter sina hundar.  

Styrelsen har varit i kontakt med kommunens Miljö och Hälsoskyddskontor och 
erhållit en skrivelse som kunde skickas med årsmötets protokoll. Efter diskussion om 
lämpligheten av denna skrivelse och kommunens allmänna föreskrifter, som hänvisar 
till Stockholms läns författning angående allmänna ordningsregler (katter, hundar, 
affischering mm) beslöt mötet att kommunens skrivelse skulle kompletteras med en 
lista över de hundbajskorgar som kommunen ställt på Skånsta Vägförenings område. 
Dessa töms regelbundet av kommunens underhållstjänst. 

2) Från boende på Stekelvägen 1‐27 hade en motion kommit in den 14 mars 
2011. Den var undertecknad av 18 av de 27 fastighetsägarna. Motionen börjar 
med hård kritik av sättet att ploga snö denna vinter på Stekelvägen där de 
enorma snöhögarna på trottoarerna på båda sidor av vägen har åstadkommit 
mycket besvär för brevbärare och tidningsbud. Fotgängarna har hänvisats till 
själva körbanan och det har varit en stor olycksfara för de många småbarnen i 
området. Motionärerna önskar, att vid snörika vintrar som de som varit de två 
senaste åren, få snön bortforslad eller hopplogad till en hög mellan hus nr 26 
och lekparken och till grönområdet mellan hus nr 27 och 29 på Stekelvägen, 
såsom det gjordes för 5 år sedan och tidigare. 

Styrelsen har diskuterat frågan. En bortforsling av snön är mycket kostsam och tidigare 
årsmöten har ej velat ta den ökade kostnaden som röjning av trottoarerna skulle 
innebära, vilket skulle kunna uppgå till en fördubbling av den nuvarande kostnaden 
för snöröjning. Angående uppläggning vid andra platser än de som kommunen 
hänvisar till måste de miljödirektiv som EU kommit med beaktas. Snö med grus och 
andra förorenande partiklar, inkl hundskit t ex., måste hanteras som en 
miljöförorening. Bortplogning enligt förslaget kräver att uppläggningsplatserna minst 
godkänns av kommunens miljönämnd. 

Snöröjningen diskuterades av mötets deltagare i sina olika aspekter och det framkom 
att den service som Storstockholms Farmartjänst ger föreningen i detta avseende inte 
är av den kvalité som vi önskar oss. Fast styrelsen vid flera tillfällen påpekat 
tillkortakommanden har bättring inte skett. Deltagare på mötet omvittnade snöröjares 
ovillighet med hänvisning till att de inte hade tid. Styrelsen har undersökt möjligheten 
att anlita annan entreprenör men inte funnit någon tänkbar konkurrent i våra trakter. 
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Ordföranden har också diskuterat frågan med både Hacksta och Björkhagas 
vägföreningar och om ett möjligt samarbete.  

Lars‐Erik H. uppmanade deltagarna och alla inom SVF att kontakta sina valda politiker 
för att de skulle lägga fram en motion till fullmäktige, om att få kommunens lokala 
ordningsföreskrifter kompletterade med en snöröjningsstandard enligt vad som gäller 
för kommunens gator, och som snöröjningsentreprenörer då skulle vara tvungna att 
iaktta. 

Mötet uppdrog åt styrelsen att skriva ett bättre, mer detaljerat avtal med 
snöröjningsentreprenören och hålla inne betalningar om ej önskad kvalité uppnås. 
Angående motionen från Stekelvägen skall avtalet innehålla en lista på 
snöupplagsplatserna i vårt område samt uppmaning att fösa fram snö så långt det går 
på dessa platser redan vid årets första snöröjning. 

§10. Styrelsens åtgärds‐ och statförslag samt mötets rekommendation om 
åtgärder för innevarande arbetsår 

Styrelsen redovisade förslag till kommande åtgärder, varav en del kvarstår från listan 
som presenterades vid det tidigare årsmötet i oktober 2010. 

1. Upprensning av G/C‐väg mellan Stekelvägen och Grandalsvägen 
omfattande dikesrensning, anläggande av avloppsrör till befintliga 
dagvattenbrunnar, samt grusning och justering av vägbredd till 120 cm. 
2. Fårtickevägens återställande efter vattenläckorna och åtgärdande av en 
svacka på Getingvägen, där vatten samlas, genom nyasfaltering av berörda 
delar. 
3. Rensning av diken längs gatsidor utan trottoar. 
4. Fortsatt rensning av skogsytor. Detta sker i överenskommelse med 
Österåkers kommun enligt den prioriteringslista som framställdes under 2009. 
5. Komplettering av skyltar. 
6. Vägsynen får avgöra kommande akuta åtgärder för lagning av körbanorna. 
7. Upprensning av skräp som (olagligt) lagts ut i skogsområdet för att 
besvara kommunens påstötning i ärendet 
8. Rensning av sly som vuxit längs G/C‐vägarna och i skogspartier efter 
trädfällning och som föreningen själv kan/måste åtgärda 
9. Åtgärda att ett farthinder kommer på plats på Skånstavägen södra delen 
(ev blomlådor som Maria Atienza, Skånstavägen 37B och deltagare i mötet, 
ansåg att de boende i närheten skulle kunna ta hand om). 

Gösta Edström påpekade att ett staket längs väg 276 har tagits ner under 
skogsröjningen förra året. Det borde ersättas och styrelsen kommer att kontakta 
Vägverket, som är ansvarigt för det tidigare staketet. 

Mötet godkände listan på kommande åtgärder.  

§11. Fastställande av stat och debiteringslängd 

Styrelsens budgetförslag för 2011, som hade skickats ut med kallelsen, godkändes. 
Vägavgiften för 2011 fastställdes till 1700 kr för fastighet med andelstal 1. Avgiften skall 
betalas senast den 31 maj 2011. Två fastigheter har andelstal 0,2 och en 0,6. Deras 
årsavgift blir 340 kr respektive 1020 kr.  Slitageavgifterna för Grandalens 
Vägsamfällighet och Björkhagas Vägförening räknas upp med konsumentprisindex. 
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§12. Fastställande av funktionärer för innevarande verksamhetsår, vilka valdes vid 2010 
års årsmöte 

Fastställdes: Ordförande Sven‐Börje Lundh, omvald på ett år. Ledamöter Marie Wallin och 
Lars‐Erik Hägerstedt kvar på ett år. Lars‐Åke Thörnquist och Hans Löfgren valda på två år, 
suppleanterna Maria Rosén och Jesper Karlsson, båda på ett år. 

Revisorer är Robert Maurer kvar på 1 år och Hans‐Erik Mannerfeldt omvald för två år. 
Suppleant Roland Frölander kvarstår ett år. 

Den nya valberedningen kvarstår ett år och består av Hans Hellstén, tillika sammankallande 
och Maja Naumburg och Maria Torpman.  

Kontaktpersonerna valdes på mötet enligt följande: 

Maria Segerman för Myrvägen 
Gösta Edström för Bromsvägen 

Maja Naumburg för Stekelvägen 

Torsten Paulsson för Skånstavägen 

Vakant för Sländvägen och Getingvägen 

Hans Hellstén för Vivelvägarna och Spinnarvägen 

Elisabeth Fågelström för Fårtickevägen 

§13. Kostnadsersättning för funktionärer 

Kassören redovisade de årliga ersättningarna till styrelsens ledamöter samt revisorerna. 
Styrelsen äskar ingen ändring. Frågan väcktes av mötet varför viceordförande får en lägre 
ersättning än de övriga arbetande ledamöterna, det vill säga 2 900 kr istället för 3 500 kr. 
Eftersom ingen egentlig orsak finns, beslöt mötet enhälligt att viceordförandens arvode höjs 
till 3 500 kr.  

§14. Övriga frågor  

14a) Lars Ljungholm, boende på Getingvägen klagade över att parkeringen på Getingvägen har 
blivit en pendelparkering. Fast 24‐timmarsgräns gäller över hela kommunen finns det där 
långtidsparkerande bilar. Efter diskussion om parkering i våra områden och hur man skulle 
kunna förbättra tillgång till platser för tillfälliga besökare, beslöt mötet att en skylt om 24‐
timmars parkering skall läggas till alla föreningens parkeringsplatser. 

14b) Lars L. undrade även över hur beställningen låg för gräsklippning på grönområdet mellan 
Sjökarbyvägen och Getingvägen: när Farmartjänst ombesörjer klippningen med stor traktor 
åstadkoms ett undermåligt arbete. Han efterlyser användning av en gräsklippare och att ytan 
åtgärdas 2 à 3 gånger per år. Styrelsen skall revidera avtalet med Storstockholms Farmartjänst 
(som har övertagit Miljöbyggarna) angående skötsel av våra grönområden, som ej är skogsytor. 

14c) Maria Atienza, boende på Skånstavägen, undrade om Styrelsen har mer information om 
läget med anslutningen av de olika fastigheterna till fibernätet. Styrelsen redogjorde för, att 
avtalet mellan SVF och Svensk Infrastruktur endast gäller återställande av våra vägar och 
grönområden efter att fibern har anslutits till fastigheterna. Beställarna hänvisas till de 
kontakter de fått vid upphandlingen.   

14d) Lars Ljungholm undrade om det var styrelsens uppdrag att kontrollera att kommunens 
riktlinjer för klippning av häckar vid korsningar mm följs (se skissen som har distribuerats till 
SVFs fastighetsägare med kallelsen). Detta har gjorts av SVF när växtlighet inkräktat på gång‐ 
och körbanor. Berörd fastighetsägare kontaktas då men det är egentligen kommunens ansvar 
att se till att förordningar efterföljs. Mötet avvisade Lars förslag att än en gång bilägga denna 



SVFs årsmötesprotokoll 2011  den 24 mars 2011 

5 
 

skiss till protokollet från mötet, men uppmanade styrelsen att i samband med vägsynen lägga 
en skriftlig påminnelse hos fastigheterna som ”syndar”. 

14e) Gösta Edström, kontaktperson för Bromsvägen, påpekade än en gång det farliga med 
snöhögen som byggs upp på hörnet mellan Bromsvägen och Grandalsvägen – t ex. bilar som 
svänger upp på Bromsvägen kan omöjligen upptäcka gående på gatan (eftersom inga trottoarer 
är gångbara) och vice versa. Snöröjningen av den delen av Grandalsvägen är kommunens 
ansvar och då också denna snöhög. Styrelsen skall skriftligt påpeka denna högrisksituation i 
kommande kontakter med ansvarig på kommunen. 

§15. Tid och plats för justering av årsmötesprotokoll  

Justeringen av mötesprotokoll skall vara klar senast den 3 april hos Marie Wallin på 
Bromsvägen 43. Där finns sedan protokollet tillgängligt till överklagandetidens utgång den 18 
april. Därefter finns protokollet på föreningens hemsida och distribueras i brevlådorna. 

§16. Mötets avslutande 

Mötet avslutades med att ordföranden tackade alla deltagande för visat intresse. 

 

 

 

 

Sven‐Börje Lundh      Marie Wallin 

Ordförande        Sekreterare 

 

 

 

Robert Maurer      Hans‐Erik Mannerfeldt 

Justerare        Justerare   
   

 


